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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVIII/17 

 

z obrad trzydziestej ósmej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się  

w dniu 26 października 2017 roku w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzyła i 

prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej p. Gabriela Staszkiewicz. Sesja rozpoczęła się 

 o godz.15
30

,  a zakończyła 
 
o godz. 19

30
.  

 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Wystąpienia zaproszonych gości. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski              

i zapytania radnych. 

6. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski 

i zapytania Komisji Rady i Klubów Radnych. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Cieszyna z działalności w okresie między 

sesjami. 

8. Oświadczenia i sprawy różne. 

9. Informacje Burmistrza Miasta i Przewodniczącej Rady Miejskiej dotyczące 

oświadczeń majątkowych za 2016 rok, złożonych przez osoby pełniące funkcje w 

jednostkach samorządu terytorialnego. 

10. Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

11.1. nadania nazwy – Rondo 500 lat Reformacji, 

11.2. wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze, 

11.3. przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Cieszyna do roku 2026,  

11.4. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2018, 

11.5.  uchwalenia Programu współpracy gminy Cieszyn z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego 

na rok 2018, 

11.6. ustanowienia i określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i 

wyróżnień dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe oraz nagród i 

wyróżnień dla trenerów i działaczy sportowych, 

11.7. zmiany uchwały nr XLVI/481/14 Rady Miejskiej Cieszyna z dnia 28 sierpnia 

2014 r. w sprawie przyjęcia Programu Wspierania Rozwoju Sportu na lata 2014 – 

2020, 

11.8. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 1 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 w 

Cieszynie, 

11.9. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 2 z Oddziałami  Integracyjnymi w Cieszynie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie, 
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11.10. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi im. Janusza Korczaka w 

Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi 

im. Janusza Korczaka w Cieszynie, 

11.11. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 4 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 w 

Cieszynie, 

11.12. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 6 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 z 

Oddziałami Przedszkolnymi w Cieszynie, 

11.13. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej nr 7 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 7 w 

Cieszynie, 

11.14. rozpatrzenia skargi Pana Maksymiliana Kapalskiego na Dyrektor COK 

„Dom Narodowy” w Cieszynie, 

11.15. zmiany składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej, 

11.16. zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

11.17. zmiany budżetu Miasta Cieszyna na 2017 rok, 

11.18. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2017 – 2028. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

x  x  x 

 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Trzydziestą ósmą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady, Pani Gabriela Staszkiewicz. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 

 

Ad 2. 

 

Gabriela Staszkiewicz Przewodnicząca Rady poinformowała, że do Rady Miejskiej wpłynęły 

2 wnioski o zmianę porządku obrad. 

Klub Radnych „Cieszyński Ruch Społeczny złożył wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy – Rondo 500 lat Reformacji. 

Burmistrz Miasta Cieszyna złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Katowicach stwierdziła nieważność uchwały Rady Miejskiej w sprawie 

ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli i szkół. W 

ocenie Miasta podany w uzasadnieniu organu nadzorczego przepis prawa, nie powinien być 

uznany za przesłankę nieważności podjętej przez Radę uchwały. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie w/w wnioski. 
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Za prowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy – Rondo 

550 lat Reformacji głosowało 18 radnych, przeciw głosowało 2 radnych, żaden z radnych nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze głosowało 18 radnych, żaden z radnych nie głosował przeciw, 2 

radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Gabriela Staszkiewicz – na podstawie wyników głosowania stwierdziła, że Rada uzupełniła 

porządek obrad o projekt uchwały w sprawie nadania nazwy – Rondo 500 lat Reformacji, 

będzie to punkt 11. 1. w porządku obrad oraz projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze, będzie to punkt 11.2. w porządku obrad. 

 

Ad 3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, iż w statutowym terminie nie zgłoszono uwag do 

protokołu z sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 28 września 2017 r., tym samym 

protokół został przez Radę przyjęty. 

 

Ad 4. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu p. Czesławowi Dropczyńskiemu Prezesowi 

Zarządu OSP Cieszyn Pastwiska. 

 

W swoim wystąpieniu p. Czesław Dropczyński zwrócił się do Rady Miejskiej Cieszyna oraz 

Burmistrza Miasta z apelem o zaplanowanie w budżecie Miasta na rok 2018 środków 

finansowych w wysokości 500.000,00 zł na zakup średniego samochodu pożarniczego dla 

OSP Cieszyn – Pastwiska. 

 

Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych zgłoszone w okresie między sesjami. 

Interpelacje, wnioski i zapytania złożyli następujący radni: Czesław Banot, Łukasz Bielski, 

Janina Cichomska, Remigiusz Jankowski, Janusz Kołder, Stanisław Pońc, Krzysztof 

Pszczółka, Marek Szczypka i Gabriela Staszkiewicz. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Janina Cichomska Wiceprzewodnicząca Rady – przedstawiła interpelacje, wnioski i zapytania 

komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

W okresie między sesjami wnioski złożyły Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony 

Zabytków oraz  Klub Radnych Cieszyńska Inicjatywa Samorządowa.  

Komisja Rewizyjna przedłożyła protokół kontroli gospodarki finansowej Szkolnego 

Schroniska Młodzieżowego za okres od 1 września 2016 r. do 31 lipca 2017 r. 

Z pełną treścią, interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedziami na nie można się 

zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Krzysztof Herok – zapytał jak wygląda sprawa Cieszyńskiej Drukarni Wydawniczej w 

kontekście podjęcia przez Radę Miejską uchwały w sprawie przejęcia tej nieruchomości. 

 

Aleksander Cierniak Z-ca Burmistrza Miasta – odpowiedział, że w czerwcu br. zostało 

wyczerpane postępowanie zainicjowane przez fundusz gwarantowanych świadczeń 

pracowniczych. Licytacje zakończyły się bezskutecznie. Zgodnie z przepisami prawa dopiero 

w grudniu można np. z inicjatywy Miasta bądź innych wierzycieli wnioskować o kolejne 

postępowanie, obowiązuje tutaj jednak okres karencji pół roku. Likwidator zakłada, że 

najpóźniej do połowy 2018 roku uda się sprzedać majątek po byłej Cieszyńskiej Drukarni 

Wydawniczej.  

 

Łukasz Bielski – zabierając głos poparł starania mające na celu nabycie nieruchomości po 

byłe Fabryce LAS. 

 

Krzysztof Pszczółka – zapytał jak to jest, że Rada uchwala zobowiązanie Burmistrza Miasta 

do nabycia Drukarni, wskazuje na ten cel środki w budżecie Miasta, a Burmistrz tego nie 

realizuje. Dlaczego inne podejście jest do kwestii nabycia terenu po byłej Fabryce LAS. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, iż jest to wynik różnej oceny potencjału 

tych dwóch miejsc. W jego ocenie potencjał CDW nie jest na tyle atrakcyjny żeby Miasto 

miało tam inwestować i budować mieszkania. Jeżeli jest inwestor, który chce tam 

zaangażować własne środki i deklaruje tam budowę mieszkań to bardzo dobrze. Gdyby 

znalazł się inwestor i chciałby kupić Fabrykę LAS i uruchomić tam tereny inwestycyjne 

również byłby zwolennikiem tego rozwiązania. Ewentualne kupno terenu po byłej Fabryce 

nie eliminuje rozwiązań związanych z pozyskiwaniem terenów pod inwestycje i taka 

propozycja również radnym została przedstawiona i ona jest również aktualna.  

Dodał, że odpowiedzialność za gospodarkę majątkową ustawodawca powierzył burmistrzowi 

miasta i w zakresie swoich kompetencji ją wykonuje. 

 

Grażyna Pawlita – przypomniała, że z wnioskiem o kupno terenu po byłej Fabryce LAS 

wystąpiła Komisja Urbanistyki Rady Miejskiej. Podobny wniosek złożył Klub Radnych CIS. 

 

Łukasz Bielski – zapytał o realizację wniosku doraźnej Komisji Rady dot. zmiany lokalizacji 

ścieżki zdrowia w Marklowicach. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że prac analitycznych w tej kwestii 

jeszcze nie zakończono. Brany jest po uwagę postulat dot. przeniesienia ścieżki, jak i postulat 

związany z zagospodarowaniem całej przestrzeni.  

 

Ad 7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w 

okresie od 18 września do 13 października 2017 r. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Grażyna Pawlita  - poprosiła o rozszerzenie informacji dot. wyjazdu Burmistrza do Warszawy 

do Pałacu Prezydenckiego. 
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Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował, że wizyta ta była związana z trwającymi 

konsultacjami dot. ewentualnego przyszłego kształtu Konstytucji, w tym funkcjonowania 

samorządu i Burmistrz Miasta Cieszyna został zaproszony do tych konsultacji. 

 

Bartosz Tyrna – zapytał o zamówienie publiczne dot. dynamicznej informacji pasażerskiej, bo 

zostało ono z racji zbyt wysokich kosztów ofert unieważnione i ponownie ogłoszone, zapytał 

czy taka sytuacja wpłynie na realizację projektu. Drugie pytanie dot. organizacji przetargów, 

gdzie prawie każdy przetarg kończy się albo potrzebą dołożenia pieniędzy albo 

unieważnieniem, czy nie dzieje się tak, że wartości do przetargu są źle oszacowane, a 

inwestycje się opóźniają bo nie można wyłonić wykonawcy. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że istnieje takie zagrożenie, że wdrożenie 

systemu dynamicznej informacji pasażerskiej może się przesunąć w czasie. Poprosił 

Naczelnika Wydziału SRM o rozszerzenie  informacji w tej sprawie. Realizacja projektu 

powinna natomiast zostać zakończona zgodnie z terminem. 

 

Arkadiusz Skowroński Naczelnik Wydz. SRM – wykonawca systemu ma 210 dni na 

realizację projektu i ta informacja powoduje, że do końca czerwca 2018 roku nie zdąży się co 

zostało zasygnalizowane  instytucji zarządzającej RPO. Wszystko to będzie zależało od 

przetargu, który zostanie rozstrzygnięty w listopadzie br. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odnosząc się do kwestii związanych z przetargami 

wyjaśnił, iż rzeczywiście należy liczyć się z większymi kosztami wykonywania robót 

drogowych czy budowlanych ponieważ taki jest aktualnie trend na rynku. Był taki czas kiedy 

Miasto było zaskakiwane odwrotną tendencją. Takie są reakcje rynku na to co dzieje się w 

obrocie gospodarczym. Tak to wygląda w większości jednostek samorządu terytorialnego.  

 

Bartosz Tyrna – zapytał, czy w związku z tym, iż był to przetarg unijny Miasto ma obowiązek 

publikować w BIP protokół z otwarcia ofert. Protokół taki nie został opublikowany w BIP. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie ma takiego obowiązku. 

 

Łukasz Bielski – zapytał o czasokres przekazania KS Cieszyn pomieszczeń w Miejskich 

Halach Targowych. W Sprawozdaniu Burmistrz mówi się o okresie 3 miesięcy. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że jest to wyjście naprzeciw 

oczekiwaniom KS Cieszyn. Intencja ze strony Miasta jest taka żeby Klub mógł tam 

funkcjonować bezterminowo. 

 

Ad 8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – zapytała radnych, czy ktoś z radnych chciałby wygłosić 

oświadczenie. Oświadczeń nie wygłoszono. 

Następnie Przewodnicząca zapoznała Radę z korespondencją, która wpłynęła do Rady w 

okresie między sesjami. 

 

1. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego, Departament Ochrony Zabytków 

poinformowało Radę Miejska pismem z dnia 14 września br. o udzieleniu dotacji w 

wysokości 132 535,20 Muzeum Śląska Cieszyńskiego na konserwację polichromii. 
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2. Wojewoda Śląski rozstrzygnięciem nadzorczym stwierdził nieważność uchwały Rady 

Miejskiej nr XXXVI/345/17 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Cieszyna obejmującego obszar zawierający częściowo tereny 

Bobrka, Liburnii i Pastwisk. Do Rozstrzygnięcia Wojewody odniósł się Burmistrz 

Miasta pismem nr SRM-I.6721.1.16.2017 z dnia 17 października br., radni otrzymali 

oba pisma. 

3. Regionalna Izba Obrachunkowa w Katowicach uchwała nr 314/XXVI/2017 z dnia 5 

października 2017 roku stwierdziła nieważność uchwały Rady Miejskiej nr 

XXXVI/349/14 w sprawie udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i szkół oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania.  

4. Burmistrz Miasta zwrócił się do Komisji Finansów Rady Miejskiej o opinię w sprawie 

przyznania dotacji ze środków budżetu gminy Cieszyn na „Wyposażenie jednostki 

OSP Cieszyn – Pastwiska w celu zapewnienia gotowości bojowej tj. zakup nowego 

średniego samochodu pożarniczego w wysokości 500.000,00 zł. 

5. Do Rady Miejskiej wpłynęło pismo Rady Kupieckiej, która informuje, iż podjęła 

decyzję o otwarciu targowiska w dniu 11 Listopada tj. w Święto Niepodległości oraz 

wnioskuje o zniesienie opłaty miesięcznej rezerwacyjnej. Pismo to zostało skierowane 

do Komisji Gospodarki Komunalnej i Komisji Finansów z prośba o zajęcie 

stanowiska. Pan Burmistrz odniósł się do w/w pisma informując, że negatywnie 

opiniuje postulat zniesienia opłaty rezerwacyjnej miesięcznej jednocześnie nie wyraził 

zgody na otwarcie targowiska w dniu 11 listopada z uwagi na przypadające w tym 

dniu Narodowe Święto Niepodległości. 

6. Stowarzyszenie Kultura Na Granicy pismem z dnia 4 października 2017 r. przesłało 

do wiadomości Rady Miejskiej treść pisma, którym zwróciło się do Burmistrza Miasta 

o przyznanie dotacji w wysokości 150 tys. zł na organizację 20. edycji Przeglądu 

Filmowego Kino na Granicy. Burmistrz Miasta przesłał do wiadomości Rady 

Miejskiej treść odpowiedzi jakiej udzielił Stowarzyszeniu. Radni drogą mailowa 

otrzymali w/w korespondencję, 

7. Parafia Ewangelicko-Augsburska zaprasza radnych Rady Miejskiej Cieszyna na 

uroczyste nabożeństwo kończące jubileuszowy rok 500-lecia Reformacji w dniu 31 

października 2017 r. o godz. 17:00 w Kościele Jezusowym. 

8. Stowarzyszenie Pomocy Wzajemnej „Być Razem” zaprasza do udziału w VI 

Konferencji Interdyscyplinarnej pn. „Dziecko a świat przemocy” w dniu 27 listopada 

br.. Zaproszenie zostało skierowane do wszystkich radnych oraz Komisji Zdrowia i 

Spraw Społecznych. 

9. Pan Marek Polok przesłał do Burmistrza Miasta oraz Rady Miejskiej pismo, w którym 

informuje o swoim stanowisku dot. zamiany działek pomiędzy jego osobą a Miastem, 

położonych obok cmentarza komunalnego przy ul. Katowickiej. Pismo to zostało 

skierowane do wszystkich radnych oraz Komisji Gospodarki Komunalnej. 

10. Do wiadomości Rady Miejskiej wpłynęła oferta firmy „JERZY” Sp. z o.o. na dostawę 

i montaż narciarskiego wyciągu dziecięcego. 

11. Mieszkańcy ulicy Łanowej od nr 84 do nr 167  zwrócili się z prośbą o zmianę granic 

okręgu wyborczego w wyborach samorządowych. Odpowiedzi na wniosek udzielił 

Burmistrz Miasta. W obecnej sytuacji brak jest możliwości prawnych do podjęcia 

przez Radę Miejską uchwały w sprawie zmiany granic zarówno okręgu wyborczego 

jak i obwodu głosowania. 

12. Mieszkańcy Cieszyna pismem z dnia 23 października br. złożyli do Rady Miejskiej 

Cieszyna wniosek o nadanie nazwy ulicy w Cieszynie imienia Jana Pawła II. 
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13. Firma INBAP przekazała Radzie Miejskiej informacje nt. realizowanej inwestycji 

polegającej na budowie budynku usługowo-handlowego – Galeria Stela – w rejonie 

ulic Bobreckiej i Hajduka w Cieszynie. 

14. Pan Mirosław Kożdoń przesłał do wiadomości Rady Miejskiej informację dot. 

spotkania z Burmistrzem Miasta. Wszyscy radni tę informację otrzymali.  

15. Rząd Miasta  Lucerny podjął decyzję o zakończeniu partnerstwa między Lucerną a 

Cieszynem o czym poinformował pismem z dnia 20 września 2017 r. 

Przewodnicząca Pady przypomniała o wystawieniu pocztu sztandarowego na 11 Listopada – 

Narodowe Święto Niepodległości. Wszyscy radni otrzymali zaproszenie na uroczystą sesję 

Rad Samorządów Ziemi Cieszyńskiej, gdzie wręczone zostaną Laury Ziemi Cieszyńskiej. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że po uzgodnieniach z Burmistrzem Miasta sesja w 

miesiącu grudniu br. odbędzie się 28 grudnia. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaprosił radnych na obchody 10 rocznicy przystąpienia 

Polski do tzw. strefy Schengen w dniu 21 grudnia br. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała podziękowania skierowane do Rady Miejskiej przez 

Fundację Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy, za udział w 25 Finale Orkiestry. 

 

Piotr Tomica – zwrócił uwagę na funkcjonowanie przejazdu kolejowego na ulicy Zamkowej, 

gdzie nie są zsynchronizowane rogatki. Problem ten był już poruszany i Burmistrz Miasta 

obiecał, że wystąpi w tej kwestii z pismem do PKP. Zapytał, czy pismo takie zostało 

wystosowane, czy jest na nie odpowiedź i kiedy ten problem zniknie. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w pierwszej kolejności została podjęta 

interwencja ustna i pojawiła się poprawa, skrócił się czas oczekiwania na otwarcie rogatek. 

Dokonano pomiaru na przejazdach kolejowych przy ul. Kopernika i przy ul. Zamkowej i 

wyniki tych pomiarów zostały przesłane do PKP z prośbą o ponowną poprawę 

funkcjonowania przejazdu kolejowego. Miasto czeka na odpowiedź ze strony PKP. 

Na pytanie dot. pomocy ze strony Miasta dla WOŚP poinformował, że pomoc finansowa 

zostanie udzielona organizacyjnie ze strony „Domu Narodowego” i ze strony Zamku Cieszyn, 

natomiast finansowo będzie uruchomiony system grantowy.  

 

Krzysztof Herok – nawiązując do WOŚP stwierdził, że sposób dofinansowania mógłby być 

taki sam jak dla Festiwalu „Kino na Granicy”, byłby to bezpieczny sposób, czyli bez 

konkursu. 

Następnie nawiązał do kwestii kolejnego unieważnienia przez Wojewodą Śląskiego 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wojewoda wskazał w uzasadnieniu, 

że w planie nie umieszczono zapisów dot. osuwisk w związku z tym zapytał dlaczego po raz 

kolejny tak się stało. Dalej, zwrócił się do  Burmistrza Miasta z pytaniem czy widzi on jakieś 

możliwości podjęcia przez Miasto działań związanych z wizją upadłości Zakładu 

Opiekuńczo-Leczniczego Sióstr Boromeuszek, polegających np. na wystąpieniu do NFZ czy 

Ministerstwa Finansów. Jest to zakład pracy, który oferuje 130 miejsc pracy, a przebywa w 

nim ok. 140 pensjonariuszy.  

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w ubiegłym tygodniu rozmawiał na ten 

temat z Dyrektor Zakładu. Sugestia radnego, aby wystosować wspólny apel jest jak 

najbardziej trafna w związku z czym zwróci się do Rady o wsparcie zmierzające w kierunku 

odpowiedniego finansowania zakładów opiekuńczo-leczniczych bo jest to szerszy problem.  
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Krzysztof Herok – poprosił, aby ten problem poruszyć na forum powiatu cieszyńskiego. 

 

Krzysztof Wantulok – poinformował, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska zapoznała się z pismem p. M. Poloka dot. zamiany działek z Miastem. Komisja 

przychyla się do tej propozycji w takim sensie, aby  zainteresowane strony starały się 

zmierzać do rozwiązania tego problemu, który ciągnie się już stosunkowo długo i wymaga 

zamknięcia. Komisja w swoim wniosku nie decyduje jak ta zamiana miałaby wyglądać. 

 

Krzysztof Herok – poprosił, o wyjaśnienie kwestii unieważnienia  przez Wojewodę uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Arkadiusz Skowroński Naczelnik Wydz. SRM – odnosząc się do tej kwestii stwierdził, iż 

szczegółowa informacja została zawarta w piśmie Burmistrza Miasta skierowanym do 

Przewodniczącej Rady. Przystąpiono do zmiany planu w celu pomniejszenia zakresu 

obszarów zagrożonych obsuwaniem się mas ziemnych z uwagi na to,  że były wykraczające 

poza aktualny zasięg. Nie zawsze też były trafione w te miejsca, które aktualnie były 

wskazane. Podstawą uchylenia uchwały było to, że służbom Wojewody nie spodobał się 

sposób prezentacji tej zmiany. Stwierdzono, że to zmiany muszą być pokazane tylko na mapie 

zasadniczej. Zdaniem Wydziału takie pokazanie zmian nie byłoby czytelne dla mieszkańców i 

lepiej to pokazać na podkładzie aktualnego planu. Niestety służby Wojewody nie podzieliły 

tego zdania w związku z czym uchwała została uchylona. Dodatkowo wskazano na kwestie 

techniczne, związane z klasyfikacją terenów zagrożonych osuwaniem się mas ziemnych 

wskazując, że w tej chwili nie mówi się o terenach zagrożonych tylko o terenach osuwania się 

mas ziemnych, czyli osuwisk. Skutkiem tego miałoby być wyłączenie niektórych terenów z 

zabudowy, a w konsekwencji Miasto byłoby odpowiedzialne za to że właściciel nie może 

realizować inwestycji na tym terenie, czyli mógłby wystąpić o odszkodowanie do Miasta. Dla 

zweryfikowania tych kwestii należy rozpocząć szerszą współpracę z Powiatem i Państwowym 

Instytutem Geologicznym, a przede wszystkim wykonanie stosownych badań geologicznych 

na potrzeby planowania przestrzennego. Wówczas będzie jednoznaczne wskazanie, czy dany 

teren wyłączyć z zabudowy, czy pozostawić pod zabudowę. Najprawdopodobniej takie 

badania geologiczne będą wykonywane. 

Dodał, że na terenie województwa śląskiego służby Wojewody bardzo szczegółowo analizują 

uchwały w sprawie miejscowych planów i takie rozstrzygnięcia nadzorcze są bardzo często 

nie tylko w stosunku do Cieszyna. 

 

Krzysztof Herok – poinformował, że złoży wniosek aby przygotować zestawienie ile planów 

miejscowych zostało uchwalonych, ile zostało uchylonych w okresie od 2010 roku. 

 

Ad 9. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odczytał informację dot. oświadczeń majątkowych za 

rok 2016, złożonych przez osoby pełniące funkcje w jednostkach samorządu terytorialnego. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Gabriela Staszkiewicz – odczytała informację dot. oświadczeń majątkowych złożonych przez 

radnych Rady Miejskiej Cieszyna. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła przedłożoną przez Burmistrza Miasta Informację z 

realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2016/2017. 

 

Remigiusz Jankowski – zabierając głos w imieniu Komisji Oświaty poinformował, że 

Komisja przeanalizowała Informację i nie wnosi do niej uwag. Komisję cieszy dobry stan 

cieszyńskiej oświaty. 

 

Ad 11.1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie nadania nazwy – Rondo 500 

lat Reformacji. 

 

Łukasz Bielski zabierając głos w imieniu Komisji Urbanistyki, Strategii i ochrony Zabytków 

poinformował Radę, że na posiedzeniu w dniu 25 października br. w składzie 4.osobowym 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek, aby nadawać nazwy rondom w Cieszynie. Komisja 

nie zajęła stanowiska w odniesieniu do tej konkretnej propozycji zawartej w przedstawionym 

projekcie uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poinformowała Radę, że Parafia Ewangelicko-Augsburska opowiada 

się za nadaniem rondu nazwy „Rondo 500 lat Reformacji. 

Następnie wobec braku innych głosów w dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo 500 lat Reformacji głosowało 18 

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że  uchwała w sprawie nadania nazwy Rondo 500 lat 

Reformacji została przez Radę podjęta. 

 

Ad 11.2. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienie skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował Radę, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu 

pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały. Poprosił jednak o wyjaśnienie tej kwestii przez 

Dyrektora Centrum Usług Wspólnych. 

 

Paweł Szajor Dyrektor Centrum Usług Wspólnych – poinformował, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa w Katowicach stwierdziła nieważność uchwały Rady Miejskiej dotyczącą 

zmiany uchwały w sprawie ustalania trybu udzielania i rozliczania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli i szkół oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobierania i 

wykorzystania. Stało się tak dlatego ponieważ w roku 2016 udzielono większej kwoty dotacji, 

niż wynikało to z rocznego rozliczenia. Sześć przedszkoli zwróciło nadpłaconą dotację, a 

jedno przedszkole nie. W związku z tym konieczna była zmiana w/w uchwały Rady 

Miejskiej. W uzasadnieniu RIO zarzuca naruszenie § 33 ust. 2 w związku z § 143 załącznika 

do rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów w sprawie zasad techniki prawodawczej. Zdaniem 

RIO powołany wyżej przepis został naruszony przez wydanie uchwały Rady Miejskiej. 

Przepis ten stanowi, że nie zachowuje się czasowo w mocy zmienianego przepisu 
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upoważniającego. Trybunał Konstytucyjny jednak w swoim orzecznictwie zaleca 

wprowadzanie norm przejściowych tj. wyraźne rozstrzyganie sytuacji międzyczasowych, jaka 

tutaj miała miejsce. W świetle powyższego jako zasadne wydaje się zaskarżenie decyzji 

podjętej przez RIO w Katowicach. 

 

W dyskusji na tym projektem uchwał głos zabrali: radny Bartosz Tyrna, radny Krzysztof 

Herok oraz Burmistrz Miasta. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze głosowało 

19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.3. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Cieszyna do roku 2026. 

 

Łukasz Bielski – poinformował, że Komisja Urbanistyki, Strategii i Ochrony Zabytków 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Cieszyna do roku 2026 głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta Cieszyna do roku 2026 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.4. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii Miasta Cieszyna na rok 2018. 

 

Marek Szczypka – poinformował Radę, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii Miasta 

Cieszyna na rok 2018 głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Miasta Cieszyna na rok 2018 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad 11.5. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy gminy Cieszyn z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w 

zakresie pożytku publicznego na rok 2018. 

 

Marek Szczypka – poinformował Radę, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 

 

Stanisław Kawecki Sekretarz Miasta – zabierając głos przypomniał, że Burmistrz Miasta 

skierował do Rady Miejskiej pismo, w którym wyjaśnia, iż uchwała wchodzi w życie z dniem 

podjęcia, a nie jak pomyłkowo zapisano w projekcie uchwały po opublikowaniu w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Śląskiego. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały, który mówi, że uchwała 

wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  uchwalenia Programu współpracy gminy Cieszyn z 

organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego na rok 2018 głosowało 19 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

gminy Cieszyn z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie 

pożytku publicznego na rok 2018 została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.6. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt III uchwały w sprawie ustanowienia i określenia  

szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe oraz nagród i wyróżnień dla trenerów i działaczy sportowych. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Łukasz Bielski – dodał, że przedłożony do uchwalenia projekt uchwały został uzgodniony z 

Komisją Oświaty, zostały w nim zawarte sugestie Komisji. Jest to bardzo dobrze napisany 

dokument, przemyślany i kompletny. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  ustanowienia i określenia  szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i 

wyróżnień dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe oraz nagród i wyróżnień 

dla trenerów i działaczy sportowych głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie  ustanowienia i określenia  

szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości 

stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe oraz nagród i wyróżnień dla trenerów i działaczy sportowych została przez Radę 

podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.7. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Rozwoju Sportu w Gminie Cieszyn. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Łukasz Bielski – dodał, że w tym projekcie uchwały zostały uaktualnione kwestie techniczne 

wynikające po likwidacji Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. W jego ocenie program 

generalnie jest mało szczegółowy, ale są zapewnienia o pochyleniu się nad Programem i w 

związku z tym rekomenduje podjęcie uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  przyjęcia Programu Rozwoju Sportu w Gminie Cieszyn 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcie Programu Rozwoju 

Sportu w Gminie Cieszyn została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.8. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 1 w Cieszynie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 w Cieszynie 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 1 w Cieszynie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 1 w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 
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Ad 11.9. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 w Cieszynie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 2 z Oddziałami Integracyjnymi w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 2 z Oddziałami 

Integracyjnymi w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 2 z Oddziałami 

Integracyjnymi w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.10. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Janusza Korczaka w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Janusza Korczaka w Cieszynie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi im. Janusza Korczaka w Cieszynie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi im. Janusza Korczaka w 

Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 3 z Oddziałami Integracyjnymi im. 

Janusza Korczaka  w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 3 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. Janusza Korczaka w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.11. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 w Cieszynie. 
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Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 4 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 w Cieszynie 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 4 w Cieszynie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 4 w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.12. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 6 z Oddziałami Przedszkolnymi w Cieszynie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 6 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 z Oddziałami 

Przedszkolnymi w Cieszynie głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 6 w Cieszynie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 6 z Oddziałami Przedszkolnymi  w Cieszynie została 

przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.13 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 7 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 7 w Cieszynie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 7 w Cieszynie w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 7 w Cieszynie 

głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
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Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcie stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej nr 7 w Cieszynie w 

ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 7 w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie. 

 

Ad 11.14 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Maksymiliana Kapalskiego na Dyrektora Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy” 

w Cieszynie. 

 

Krzysztof Herok – poinformował Radę, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła postępowanie 

wyjaśniające w sprawie skargi Pana M. Kapalskiego na Dyrektor COK „Dom Narodowy” i 

nie dopatrzyła się istotnych naruszeń w związku z czym rekomenduje Radzie uznanie skargi 

za bezzasadną. 

 

Remigiusz Jankowski – zapytał o wzrost kosztów za zajęcia z ceramiki stwierdzając, iż 

koszty wzrosły również za inne zajęcia prowadzone przez w „Domu Narodowy”. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zaproponował, aby Dyrektor COK przygotowała analizę 

porównawczą cen za zajęcia prowadzone w „Domu Narodowym’. 

 

Andrzej Surzycki – stwierdził, że on również zauważył problem podwyżek cen za zajęcia w 

COK i w związku z tym oczekuje na zestawienie cen w COK. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – potwierdził, że takie zestawienie zostanie dla Rady 

przygotowane. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Maksymiliana Kapalskiego na 

Dyrektora Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy” w Cieszynie głosowało 18 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 

Maksymiliana Kapalskiego na Dyrektora Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy” 

w Cieszynie została przez Radę podjęta jednogłośnie.  

 

Ad 11.15 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

stałych komisji Rady Miejskiej. 

Poinformowała, że po uzgodnieniach z Przewodniczącymi Klubów Radnych radny p. Janusz 

Kołder uzupełni skład osobowy Komisji Finansów oraz Komisji Rewizyjnej 

Następnie poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej 

głosowało 17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany składu osobowego stałych 

komisji Rady Miejskiej została przez Radę podjęta.  
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Ad 11.16. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej. 

Rada nie podjęła dyskusji nad tym projektem w związku z czym Przewodnicząca poddała go 

pod głosowanie. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej głosowało 

17 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Rewizyjnej została przez Radę podjęta.  

 

Ad 11.17. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2017. 

 

Bolesław Zemła – poinformował Radę, że Komisja Finansów zapoznała się z tym projektem i 

rekomenduje Radzie jego przyjęcie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała go pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna na rok 2017  głosowało 

18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany budżetu Miasta Cieszyna 

na rok 2017 została przez Radę podjęta jednogłośnie.  

 

Ad 11.18. 

 

Gabriela Staszkiewicz – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 - 2028 

 

Bolesław Zemła – poinformował Radę, że Komisja Finansów zapoznała się z tym projektem i 

rekomenduje Radzie jego przyjęcie. 

 

Gabriela Staszkiewicz – poddała go pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna 

na lata 2017 – 2028 głosowało 18 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Gabriela Staszkiewicz – stwierdziła, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2017 – 2028 została przez Radę podjęta jednogłośnie.  
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Ad 12. 

 

Przewodnicząca Rady, p. Gabriela Staszkiewicz, zamknęła obrady XXXVIII sesji Rady 

Miejskiej Cieszyna. 

 

Pełna treść obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

  

 

 

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady Miejskiej

     

 

Monika Praski             Gabriela Staszkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


